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Ieskandinām Lieldienas skolas pagalmā! 
Mums 17. aprīlī kā katru gadu notika 

Lieldienu pasākums. To mēs 
atzīmējām skolas dārzā. Pie katras 
skolotājas bija jādara cita aktivitāte. 
Piemēram, bija jānes ola karotē un 
jāiet līklocī. Citā stacijā ola bija jāmet 
no dvieļa uz dvieli. Skolotājas bija 
sagatavojušas vēl daudz aktivitāšu. 
Man vislabāk patika atrakcija ar 
dvieļiem. Ceru, ka skola šo pasākumu 
saglabās visu laiku.      Marta V., 6.kl. 

Mums bija Lieldienu pasākums 
skolā, kas notiek katru gadu. Mums 
bija vairākas aktivitātes, ko darījām 
ārā, un man ļoti patika. Vajadzēja 
ripināt olas, salikt puzli, kur gala 
mērķis bija olu uzstaisīt, un vēl 
daudzas fiziskas aktivitātes. Man ļoti 
patīk Lieldienas, tāpēc man patīk šie 
svētki, ko svinam skolā.  
Raivis B., 6.kl. 
Lieldienu pasākumā bija daudz 
interesantu uzdevumu. Un katrā 
uzdevumā vajadzēja olas vai arī tas 
bija saistīts ar olām. Lieldienu 
pasākumā bija gan prāta uzdevumi, 
gan aktīvas spēles. Pasākumā 
piedalījās visā skola no pirmās līdz 
devītajai klasei. Es nezinu, vai 
skolotājas pašas izdomāja uzdevumus, 
bet man šķita, ka tie bija aizraujoši un 
daudzveidīgi. Visvairāk man patika 
skolotājas Solvitas, Māricas un 
skolotāja Mārča uzdevums.  
Katrīna K., 5.kl. 

Mūsu skolā 17. aprīlī bija Lieldienu 
pasākums. Man liekas, ka šī gada 
Lieldienu pasākums bija labāks nekā citus 
gadus. Mana mīļākā stafete bija olu 
ķeršana un mešana ar dvieli. Kopā bija 
deviņas stafetes.Visas stafetes bijas 
citādas. Visvieglākā stafete bija pie 
skolotājas Ingas, kur bija visai klasei 
jāuzzīmē viena liela ola. Visgrūtākā stafete 
bija pie direktores, kurā bija jāsaliek puzle, 
kura izskatijās pēc olas. Man liekas, ka ne 
viens nesalika to puzzli. Tā vispār šis 
pasākums bija ļoti foršs, un es ceru, ka 
tāds arī būs nākamgad.        Marta J., 5.kl. 
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Ieskandinām Lieldienas skolas pagalmā 

Tātad visas stundas pagāja, un bija 
tikai 30 minūtes ilgas. Uz skolu 
katram bija jāatnes trīs olas, bet 
paņēmu līdzi četras. Pēc tam mēs ar 
klasi izgājām ārā un aizgājām uz 
pirmo staciju. No mūsu klases četri 
cilvēki stāvēja viens otram pretī un 
mētāja neīstu olu. Vēl bija vairākas 
citas stacijas. Bet mana vismīļākā bija 
olu ripināšana. Man ļoti šis pasākums 
patīk, jo skolotājas nevis māca, bet 
spēlējas ar skolēniem. Labi, ka varēja 
iet mājās ātrāk.               Rojs H., 5.kl. 

Man patika šī gada Lieldienu pasākums jo bija interesanti uzdevumi, misijas un 
fiziskie darbiņi. Patika, ka viss bija labi izdomāts un ka uzdevumi bija tiešām 
interesanti. Es priecājos, ka musu skolā ir šāda tradīcija katru gadu un ceru, ka tas 
nemainiesies.                                                                                              Hugo Z., 5.kl. 

Lieldienu pasākums bija ļoti interesants. Bija ļoti forši pavadīt laiku ar 
klasesbiedriem un redzet, kā citi ir nokrāsojuši Lieldienu olas. Paldies par iespeju 
piedalīties!                                                                                                Māris D., 6.kl. 

Manuprāt Lieldienu pasākums bija ļoti interesants un jautrs veids, kā ar 
klasesbiedriem pavadīt laiku. Man ļoti patika atrakcija, kur vajadzēja ar dvieli pārmest 
olu otram pārim.                                                                                     Alberts R., 6.kl. 

Skaļās lasīšanas sacensības 5.klasei 
2.aprīlī, Hansa Kristiana 

Andersena dzimšanas dienā, tiek 
atzīmēta Starptautiskā bērnu 
grāmatu diena. Jau no 1967. 
gada šajā dienā īpaša uzmanība 
tiek veltīta lasīšanai un bērnu 
grāmatām, to autoriem un 
ilustratoriem. 

Ķekavas vidusskolā norisinājās 
5.klašu Skaļās lasīšanas 
sacensības,kurās satikās 
Ķekavas novada skolu 5.klašu 
lasīšanas čempioni, tostarp arī 
mūsu skolas čempione Marta 
Magdalēna Jansone-Bukāte. 
Viņu atbalstīt ieradās visa 
5.klase. 
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5.klase Ēnu dienā dodas mācību ekskursijā uz SIA 
“Karavela” 

Ēnu dienas eksukrsijā biju zivju cehā “Karavela”. Cehā ražo dažādas zivis ar 
brendu “Kaija”. Cehs atrodas Vecmīlgrāvī. Cehā mūs saģērba bahilās, matu tīkliņā 
un halātā. Eksukrsijas laikā es redzēju, kā taisa mērci, kā robots kūpina zivis, 
sagatavo bundžiņas. Redzēju, kā cilvēki liek bundžiņās zivis. Robots pārbaudīja 
svaru produkcijai. Cehā darbinieki taisīja paštaisītus salātus. Cehā bija atsevišķa 
telpa, kurā ekpermentēja ar garšvielām mērcēm. Es guvu sapratni, kā notiek darbs 
zivju cehā un kā top produkcija. Cehā bija arī glabātuve, kurā glabā zivis. Zivis 
ieved lieli kuģi, un noliktavā ir -18 grādi, kur tiek uzglabātas visas ievestās zivis. 
Ekskursijas beigās mums uzdāvināja dāvaniņas. Tur bija vairāki “Kaija” produkti, 
zivju konservi. Biju priecīgs par ekskursiju un dāvanām. Man ļoti patika šī Ēnu 
dienas ekskursija.                                                                                         Renārs K. 

Ēnu dienā ar klasi mēs braucām uz zivju fabriku. Vispirms mums parādīja 
prezentāciju par to, ko darbinieki dara tur. Pēc prezentācijas mēs uzvilkām speciālus 
tērpus aizsardzībai. Pēc tam mēs sadalījāmies divās grupās. Viena grupa bija ar 
skolotāju Ligitu. Bet es biju otrā grupā. Pēc tam mēs gājām uz trešo stāvu, kur bija 
milzīga telpa, kur bija saldētava. Mēs izgājām cauri vairākām vietām, vienā taisīja 
tomātu mērci, citā gatavoja zivis. Un citur lika konservu kārbās. Kārbas arī taisīja 
šajā fabrikā. Man viss ļoti patika.                                                                     Rojs H. 

Mēs ar klasi apmeklējām zivju fabriku „Karavela”. Ekskursija bija interesanta. 
Mēs redzējām visu procesu, kā ražo zivju konservus. 1.Sagrieza zivi. 2.Pievienoja 
mērci. 3.Ielika iepakojumā. Visvairāk man palika atmiņā fabrikas lielums, kas ir 14 
tūkstoši kvadrātmetru. Manu mammu ļoti iepriecināja zivju konservi, kurus 
saņēmām dāvanā.                                                                                          Nauris A. 

Tur mēs tikām sadalīti divās grupās, mēs 
skatījāmies, kas notiek cehā. Vispirms mēs 
gājām skatīties, kas notiek 3. stāvā. Tur bija 
saldētava un citas lietas, lai gatavotu zivis. 
2. stāvā tas turpinājās, bet tur bija visvairāk 
robotu. 1. stāvā mēs to pašu skatījāmies, bet 
arī izgājām ārā, kur mēs redzējām, kas tur 
notika. Mēs arī atvedām uz mājām konservus, 
kurus mums uzdāvināja.  
Marko H. 

Mēs ar klasi 4. aprīlī bijām zivju rupnīcā. Zivju rūpnīcā mums bija jāvelk speciāls 
apģērbs. Rūpnīca mazliet smirdēja. Fabrika bija liela, un tajā bija vairāki stāvi. 
Mums parādīja pilnībā visu. Tur bija daudzi darbinieki, kuri nebija no Latvijas. 
Visinteresantākais bija, kā tās zivis apstrādāja. Beigās, kad mēs gājām prom, mums 
iedeva dāvanas.                                                                                               Marta J. 
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6.klase Ēnu dienā dodas mācību ekskursijā uz 
“E.Gulbja laboratoriju” 

No rīta mēs visi satikāmies un devāmies uz autobusu. Autobusā es biju pārsteigts, 
ka nebija vietas, kur sēdēt. Rīgā atbraukuši, mēs uz tramvaju aizgājām. Iegājuši 
iekšā laboratorijā, mūs sagaidīja lifts. Liftā iespiedušies, mēs veicām ceļu uz piekto 
stāvu. Piektajā stāvā atļava iziet uz balkona. Pirms mēs pastaigājāmies pa 
laboratoriju, mums parādīja prezentāciju. Prezentācijā pateica, ka tur strādā dakteri, 
kuriem nepatīk daudz satikt savus pacientus. Mana mīļākā daļa no ekskursijas bija 
redzēt parazītus. Šī ekskursija man patika, jo es iemāījos, kā laboratorijas strādā. 
Alberts G. 

Mēs šogad Ēnu dienā braucām 
uz E.Gulbja laboratoriju. Mums 
stāstīja par dažādām lietām, kas 
notiek laboratorijā un ko tur dara. 
Mēs mācījāmies un redzējā, kā 
tur veic dažādas lietas, es 
aplūkoju mikroskolpā vēža 
šūnas. Man ļoti patika šī gada 
Ēnu diena un vēlos, lai varētu 
turpināt braukt uz šādām vietām. 
Raivis B. 

Man ļoti patika Ēnu diena, jo mēs braucām ar autobusu uz Rīgu. Mēs Rīgā 
braucām uz E.Gulbja laboratoriju. Kad mēs atbraucām, tad mēs iegājām iekšā 
ēkā un mūs sagaidīja sieviete. Mēs braucām uz 5.  stāvu. Mēs domājām, ka tūliņ 
nokritīs lifts, jo viņš sāka dīvaini kustēties. Mēs tomēr veiksmīgi tikām uz 5. 
stāvu. Mūs nosēdināja, un mums bija jāgaida 30 minūtes, jo visi nebija atnākuši. 
Tad, kad visi atnāca, tad mēs gājām uz 0. stāvu, un tur bija noliktava. 1. stāvā 
skatījās   mikroskopos asinis, vai tajās nav vēža šūnas. 3. stāvā robotizētas 
mašīnas saliek analīzes pa trauciņiem ar burtiem. Man vislabāk patika 1. stāvs, 
jo man atļāva apskatīties vēža šūnas mikroskopā. Kad beidzās ekskursija, tad 
mēs devāmies ēst uz “Alfu”. Tad mēs gājām uz tramvaju. Mēs ar tramvaju 
braucām uz Rīgas autoostu. Diemžēl mēs nokavējām autobusu. Mums nācās 
doties uz citu autobusu. Tā mēs atbraucām atpakaļ uz Ķekavu. Man ļoti patika šī 
Ēnu dienas ekskursija.                                                                                Rojs B. 
Prezentācija bija interesanta, tāpēc ka bija uzskaitīti daudzi fakti. Pati ēka 

bija ļoti tīra un vizuāli skaista. Manuprāt, bija ļoti interesanti redzēt 
robotus un garo lenteni. Visi četri stāvi bija unikāli ar saviem robotiem. 
Katram robotam bija dažādi darbi. Pēc labratorijas apmeklējuma es 
apsveru ideju mācīties par laborantu.                                               Ralfs D. 
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9.klase ēno dažādu profesiju pārstāvjus 

Es šogad jau trešo reizi piedalījos Ēnu dienā. Šogad es izvēlējos ēnot pārdevēja-

konsultanta profesiju uzņēmumā “Inchape motors Latvia”. Uzņēmums nodarbojas 
ar vieglo auto un komerctransporta pārdošanu. Šo profesiju es izvēlējos ēnot, jo man 
interesē tirdzniecība un tirdzniecības procesi. Šī bija man vislabākā Ēnu diena no 
visām, jo es ēnoju ļoti atsaucīgu un izpalīdzīgu cilvēku, kā arī bija iespēja izbraukt 
ar ļoti iespaidīgu elektromobili. Novēlu visiem nākamgad atrast sev vēlamos un 
gribētos ēnu devējus! Pēc šīs Ēnu dienas es uzzināju daudz ko jaunu, un man šī 
profesija iepatikās vēl vairāk.                                                                    Augusts M. 

Ēnu dienā es devos uz Rīgas Valsts tehnikumu, kur ēnoju elektrotehniķa profesiju. 
Kad no rīta ierados tehnikumā, mani un visus pārējos ēnotājus aizveda uz mācību 
stundu. Tur tehnikuma audzēkņi mērīja strāvu mazos transformatoros. Tur varējām 
aprunāties ar audzēkņiem un saprast, kā notiek mācības Rīgas Valsts tehnikumā. Pēc 
tam devāmies uz citu nodarbību, kur tehnikuma skolotājs pastāstīja vairāk par 
mācību procesu. Tad bija beigusies mūsu mazā tūre tehnikumā, un bija laiks sākt 
ēnot elektrotehniķa profesiju. Devāmies uz Doles salu, kur bija “Sadales tīkls” 
elektrotehniķi, kuri tur mainīja elektrības stabu. Tur arī parādīja elektrības skapja 
iekšpusi, tehniķu aprīkojumu, to skaitā smago tehniku. Arī pastāstīja, kas jāzina, lai 
strādātu šajā profesijā.  Tad devāmies uz “Sadales tīkls” galveno biroju, kur 
uzzinājām, ko dara dispečeri, kuri uzrauga visas Latvijas elektrotīklu. Dispečeri arī 
palīdz tehniķiem ar viņu darbu, vadot visu elektrības tīklu apkopes procesu  un 
norādot tehniķiem, kad elektrība ir vai nav atslēgta. Ēnu diena bija ļoti interesanta. 
Nākotnē varu iedomāties kļūt par elektrotehniķi.                                        Ernests S. 

Šogad es ar savu brāli Ēnu dienā ēnoju elektrotehniķa 
profesiju Rīgas Valsts tehnikumā un uzņēmumā AS “Sadales 
tīkls”. Mēs ēnojām elektrotehnikas studentus, profesionāļus 
un dispečerus un darījam citas interesantas aktivitātes. 
Ierodoties Rīgas Valsts tehnikumā, mēs devāmies, lai 
piedalītos fizikas stundā ar 1. kursa studentiem. Mūs katru 
piesēdināja pie viena no studentiem, un mums vajadzēja 
vērot, ko viņi dara, kā arī jāpalīdz viņiem veikt mērījumi 
mazam transformatoram. Tālāk mums kāds cits pasniedzējs 
pastāstīja par pašu tehnikumu. Beidzot mums bija iespēja 
novērot īstus elktrotehniķus ikdienas dzīvē. Mēs aizbraucām 
uz Doles salu, kur kāda brigāde mainīja elktrostabu, un es 
pat dabūju ieskrūvēt skrūves cita staba stiprinājumam. 
Dispečera amats man likās visinteresantākais. Vidzemes 
novadā ir vairāki dispečeri, kuri katrs ir atbildīgs par savu 
reģionu. Viņi strādā AS “Sadales tīkls” galvenajā ēkā, kuru 
mēs apskatījām. Šiem dispečeriem ir ļoti liela atbildība. Viņi 
attālināti vada brigādes, kurām kaut kas jālabo, un viņiem ir 
daudz jāstrādā. Bieži vairākas 12 stundu maiņas. Šājā ēkā 
bija arī labarotorija, kur mums parādīja dažus 
eksperimentus. Šī bija ļoti laba pieredze, un šis dispečera 
darbs man likās interesants.  Es iemācījos daudz ko jaunu.  
Kristaps S. 
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9.klase ēno dažādu profesiju pārstāvjus 

Ēnu dienā, 4.aprīlī, es devos uz Latvijas televīziju (LTV), kur ēnoju operatora 
profesiju. No rīta devos uz LTV galveno māju Zaķusalā. Mūs sagaidīja iepazīšanās 
video, pēc tam devāmies pēc lielās kameras un ekipējuma. Ar īpašo LTV busiņu 
devāmies filmēt dažādus sižetus raidījumam “4.studija”. Bijām gan veikalos, gan 
parkā, gan skolā un arī kopā paēdām pusdienas. Tiešām pilna diena un lieliska 
pieredze, es ļoti izbaudīju un priecājos, ka tur tiku.                                   Kristers E. 

Šajā Ēnu dienā es ēnoju mašīnbūva tehniķa profesiju un guvu vērtīgu informāciju. 
Ēnu diena notika Rīgas Valsts tehnikumā. Tur es varēju apskatīt telpas, visvisādas 
iekārtas un izskatīt iespēju, vai es vēlos mācīties šeit nākamajā klasē. Es iepazinos ar 
vairākām programmām, kuras izmanto šajā novirzienā, pats varēju izveidot sev 
atslēgas piekariņu un uzzināju, kādām īpašībām ir jāpiemīt, ja vēlies kļūt pa tehniķi. 
Mani arī pārsteidza telpas. Tās nebija parastas skolas klases. Vairākās telpās bija 
kādas milzīgas iekārtas, ar kurām varēja darboties. Es domāju, ka tas bija vērtīgi 
piedalīties Ēnu dienā, jo guvu iespaidu gan par tehniķu profesiju, gan par Rīgas 
Valsts tehnikuma piedāvātajām iespējām.                                                     Valters J. 

Ēnu dienā es devos uz SEB banku un 
iepazinu baņķiera dzīvi. Es ierados SEB 
bankā ar vēlmi saprast, vai man tā profesija 
interesē un vai es vēlos veltīt savu dzīvi, tur 
strādājot. Ekskursija, lekcijas un, protams, 
ēdiens man patika. Ēnu devējs man 
pastāstīja par ikdienas darbu un cik 
ietekmīgs tas ir. Viņš mani ar mašīnu 
izvadāja pa Rīgu un parādīja visus 
uzņēmumus, kuriem viņš deva kredītu, lai 
tie varētu attīstīties. Daži no tiem bija 
“Akropole”, “Riga plaza” un “Circle K”. 
Tas man deva ieskatu, cik ļoti nozīmīga šī 
profesija ir. Šī gada Ēnu diena man ļoti 
patika, un es sapratu, ko nozīmē strādāt par 
baņķieri.                                           Gatis T. 

Bibliotēku nedēļas 2025 ietvaros 1.-4.klase piedalās zibakcijā 
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Rīkojam un piedalāmies starpnovadu angļu 
valodas konkursā “Can I do it” 

Mūsu skolu pārstāvēja:  
Fricis Lucijanovs, Gustavs Sīviņš, Fricis Priedītis, Marta Magdalēna Jansone 

Bukāte, Alberts Gailis un Marta Vanaga.  
Liels paldies: 
– angļu valodas teātra pulciņam par radošajiem uzvedumiem  
– skolotājai Ilonai Korņilko par skatuves vizuālo noformējumu  
– skolotājai Katrīnai Krastiņai un 8. klasei par palīdzīgajām rokām  
– konkursa organizētājām – skolotājām Ligitai Vietniecei un Māricai Zaķei – 

par ieguldīto darbu.  

Man un dažiem citiem 25. 
aprīlī bija angļu valodas 
konkurss. Tajā bija skolas no 
Pierīgas, bet tāpat bija ļoti 
daudz skolēnu. No sākuma visi 
sapulcējās skolas zālē un 
skatījās angļu valodas teātra 
pulciņa uzvedumus. Pēc tam 
mazākās klases palika zālē, bet 
pārējās, ieskaitot mani, gāja 
pildīt rakstāmo daļu. Pēc 
rakstiskās daļas mēs gājām 
skaitīt dzejoli no galvas. Man 
šis konkurss patīk, bet man 
nepatika runāt dzejoli. 
 Marta J., 5.kl. 

No rīta atnācu uz skolu, un 
man izlozēja kārtu, kad es 
uzstāšos, es dabūju 6. Lielāko 
daļa no pasākuma man 
vajadzēja gaidīt, jo bija daudz 
dalībnieku. Rakstiskajā daļā 
man likās diezgan viegli 
uzdevumi, un es biju viens no 
pirmajiem, kas pabeidza 
darbiņu. Tāpēc es arī ilgi 
gaidīju.           Alberts G. 6.kl. 
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 Piedalāmies sportiskās aktivitātēs Olimpiskajā 
dienā 2025 

No paša rīta bija jādejo 
olimpiskā deja, kuru mēs 
mācījāmies sporta stundās, tad 
mēs gājām uz sporta klubu. Tur 
bija jāizpilda 9 stafetes katrai 
klasei, mēs apvienojāmies ar 
8. klasi. Beigās bija balvas un 
pateica, kura klase saņēma kādu 
vietu. Mēs dabujām balvu, tā 
bija čipsu paka. Man ļoti patika 
šis pasākums, jo bija jautras un 
sportiskas stafetes!  
Damirs E., 6.kl. 

Man patika šī gada Sporta diena. Man vislabāk padevās disku mešana un 
tāllēkšana. Patika, ka varēja darboties arī komandā un kopā ar klasesbiedriem 
parādīt mūsu kopējo spēku. Bija forši, ka labākās klases apbalvoja. Tiekamies 
nākamgad!                                                                                              Hugo Z., 5.kl. 

Mums ar klasi bija Sporta diena. Mums bija 
uzdevumi, kuri bija interesanti. Mans mīļākais 
uzdevums bija tenisa bumbiņu mešana riņķos. 
Mums laikam bija labākais rezultāts tajā 
uzdevumā. Manuprāt, šī Sporta diena bija viena 
no foršākajām un interesantākājām.  
Nauris A., 5.kl. 

Piektdien mums bija Sporta diena. Man ļoti 
patika visas aktivitātes, un, manuprāt, mūsu 
komandai viss ļoti labi sanāca. Mēs pavadījām 
ļoti labi laiku un satuvinājāmies. Mana mīļāka 
aktivitāte bija spēlēt volejbolu pēc visām 
stafetēm. Man patika arī tas, ka nebija daudz 
cilvēku un stafetes nebija grūtas.    Elza S., 6.kl. 
Man patika šī piekdiena, jo varēja izklaidēties, 
nevis sēdēt skolā. Man viss patika, bet man 
visvairāk patika frisbija uzdevums.  
Jēkabs B., 5.kl. 
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Piedalāmies sportiskās aktivitātēs Olimpiskajā 
dienā 2025 

Sporta dienā bija daudz interesantu un 
foršu aktivitāšu. Katrai skolotājai bija 
savādāks uzdevums. Bija gan viegli 
uzdevumi, gan grūti uzdevumi. Daudz bija 
jāskrien vai jānes, vai jāmet. Visvairāk man 
patika uzdevumi pie skolotājas Solvitas, 
Agnese, Daces un Ingas. Katrīna K., 5.kl. 

No rīta mēs visi satikāmies pie skolas un 
iesildījāmies ar olimpisko vingrojumu deju. 
Pēc tam mēs visi gājām uz regbija laukumu, 
kur notika ļoti daudz sporta sacencību. 
Mana mīļākā aktivitāte bija virves vilkšana. 
Bija ļoti interesanti un aizraujoši! 
Māris D., 6.kl. 
Manuprāt, aktivitātes bija interesantas, jaukas. 
Katrā stacijā vajadzēja komandas darbu. Vēl 
man patika, ka mūsu komandā bija tikai puiši. 
No rīta atmosfēra bija fantastiska olimpiskās 
dejas dēļ. Manuprāt, viss beidzās perfekti, jo 
visi bija noguruši.                       Ralfs D., 6.kl. 

1., 2., 4. un 9.klase piedalās Ķekavas novada popielā 

Man popiela patika, jo tā bija ļoti jautra. 
Popiela man bija gan izklaide, gan sacensības 
ar citiem. Es ļoti priecājos par mūsu klases 
uzvaru skolas popielā. Tā sajūta, kad jau otro 
reizi gājām uz skatuves, jo ieguvām "Grand 
Prix" un uzstājāmies vēlreiz ar priekšnesumu 
"Dragostea Din Tei", bija nepārspējama. Kad 
piedalījāmies novada popielā un ieguvām 
2. vietu, es biju satraukts pirms iešanas uz 
skatuves. Rokas man bija ledus aukstas no 
uztraukuma, bet, kad uzgājām uz tās, biju 
priecīgs. Kopumā esmu laimīgs gan par 
skolas, gan novada popielu un mūsu 
sasniegumiem.                            Gatis T., 9.kl. 



 10 

 

1., 2., 4. un 9.klase piedalās Ķekavas novada popielā 

Šogad mēs, 9. klase, skolas popielā nolēmām piedalīties ar grupas “O-Zone” 
dziesmu “Dragostea Din Tei”. Mēs izvēlējāmies tieši šo dziesmu, jo šī gada popielas 
tēma bija 2000. gadi, un šī dziesma ir izdota 2003. gadā, kas derēja galvenajam 
popielas kritērijam, kā arī šī ir ļoti zināma un slavena. Skolas popielā mēs ieguvām 
“Grand Prix” un tikām Ķekavas novada popielā jau otro reizi pēc kārtas. Bijām 
cerējuši, ka novada popiela notiks Baložu kultūras namā, jo tur notika pagājušā 
gadā, bet tomēr novada popiela notika blakus esošajā Ķekavas sākumskolas aktu 
zālē. Novada popielā mēs uzstājamies kā 4. priekšnesums no visiem 
priekšnesumiem un ieguvām otro vietu. Bijām vēlējušies iegūt pirmo vietu, jo 
pagājušogad mēs jau ieguvām otro vietu novadā, bet tāpat esmu apmierināts par 
mūsu priekšnesumu un manu sniegumu. Novēlu visiem mūsu skolas skolēniem 
veiksmi un izturību nākamā gada skolas popielā un Ķekavas novada popielā! 
Augusts M., 9.kl. 

Šogad mūsu klase uzvarēja skolas popielā, 
tāpēc mēs tālāk devāmies uz novada kārtu. Man 
patika piedalīties novada popielā. Nu, šie ir 
pēdējie mēneši šajā skolā, tāpēc es labprāt 
izbaudīju laiku kopā ar savu klasi, gatavojoties 
popielai. Šis bija kā mazs pātraukums no 
gaidājamiem eksāmeniem. Novada popiela bija 
maza vilšanās organizatoru dēļ, bet tas mani 
neuztrauca. Dažu citu skolu priekšnesumus 
man arī patika paskatīties, it īpaši 12. klases. 
Žēl, ka neuzvarējām, bet es nenācu uz šo 
popielu ar domu uzvarēt. Mans mērķis bija 
izbaudīt laiku tur, un tā arī noteikti bija. 
Valters J., 9.kl. 

Šogad mums bija iespēja otro gadu piedalīties novada popielā. Pagājušajā gadā 
popiela notika Baložos, un tur bija daudz labāk nekā Ķekavas sākumskolā, un tas 
nav tāpēc, ka tad varēju ātrāk tikt līdz mājām. Šoreiz bija ilgākas pauzes starp klašu 
grupām, mazāk skatītāju, entuziasma, aizrautības. Bet bija jauki, priekšnesums 
izdevās, un otro gadu pēc kārtas nopelnījām godpilno otro vietu. Skolas popielas 
vienmēr paliks atmiņā, jo nekur citur nav tā kā “Gaismas tiltā” – kad uzstājāmies, 
visi dziedāja līdzi piedziedājumu, arī brīžos, kad tas nemaz neskanēja, un popiela 
bez ballītes, kas notiek, gaidot žūrijas rezultātus, kad stresa mirklis pārgājis un jau ir 
vienalga, kuru vietu dabūs, nav tā popiela, pie kuras esmu pieradusi un kuras man 
pietruks.                                                                                              Katrīna J., 9.kl. 

Sveicam un lepojamies! 
Austra Jeruma ieguva 1.vietu Ķekavas 

novada 3.klašu latviešu valodas olimpiādē. 
Paldies sk. Agnesei par ieguldīto darbu! 

Privātā pamatskola «Gaismas tilts 97» 

Nākotnes iela 3, Ķekava LV-2123 

www.gt97.lv                      gt97@gt97.lv 

Idejas, rakstus iesniegt skolēnu pašpārvaldei 
Izdevuma redaktore Ilze Millere  

Datorsalikums Gundega Knospiņa 


